

Title (en)
Indicating light.

Title (de)
Anzeigeleuchte.

Title (fr)
Lumière indicatrice.

Publication
EP 0075304 A1 19830330 (DE)

Application
EP 82108658 A 19820920

Priority
DE 8127561 U 19810921

Abstract (en)
Light for an indicating device consisting of a low-power incandescent halogen lamp (1) and a pot-shaped socket part (5.2) in which the lamp (1) is retained by means of a serrated mounting disc (4). The socket part is either integrated as one piece in the housing wall of the indicating device or is latched in an opening in the indicating device by catches (13.1) or an annular bead. The socket part can be sealed with respect to the indicating device by means of an annular seal. The lamp power-supply pins are passed through the base of the socket part to the exterior and are sealed.
<IMAGE>

Abstract (de)
Leuchte für eine Anzeigeeinrichtung, bestehend aus einer Halogenglühlampe (1) kleiner Leistung und einem topfförmigen Sockelteil (5.2), in dem die Lampe (1) mittels einer zackenförmigen Befestigungsscheibe (4) gehalten ist. Das Sockelteil ist entweder einstückig in die Gehäusewandung der Anzeigeeinrichtung integriert oder mittels Pastnasen (13.1) oder einer Ringwulst in einer Öffnung in der Anzeigeeinrichtung verrastet. Das Sockelteil kann mittels einer Ringdichtung gegen die Anzeigeeinrichtung hin abgedichtet sein. Die Stromzuführungsstifte der Lampe sind durch den Boden des Sockelteils nach aussen durchgeführt und abgedichtet.

IPC 1-7
H01K 1/46; **H01R 33/06**

IPC 8 full level
H01K 1/46 (2006.01); **H01R 33/09** (2006.01)

CPC (source: EP)
H01K 1/46 (2013.01); **H01R 33/09** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] GB 2018510 A 19791017 - PATENT TREUHAND GES FUER ELEKTRISCHE GLUEHLAMPEN MBH
- [Y] US 3649955 A 19720314 - SCHMIDT FRANCIS C, et al
- [A] US 3864001 A 19750204 - MILLET JEAN JOSEPH
- [A] FR 2287769 A1 19760507 - RCA CORP [US]

Cited by
EP0626715A3; EP0231390A4; EP0228508A3; EP0778639A1; EP0455035A3; US5206558A

Designated contracting state (EPC)
BE DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)
EP 0075304 A1 19830330; DE 8127561 U1 19830317

DOCDB simple family (application)
EP 82108658 A 19820920; DE 8127561 U 19810921